
27.03.2015 - Zbor članov DI Koper 

 

Pred zborom so imeli kulturni program v katerem so nam zapele pevke 5 pesmi. 

Otvoritev in pozdravila nas je podpredsednica društva ga. Alenka Šturman. Poropat.  

Prisotni na zboru članov DI Koper so bili: društva Obalno kraške regije: DIO Piran, DI Izola,  

MDI Sežana, DI Postojna, DI Pivka in RK Koper.  

Sprejeli so poslovnik o delu zbora članov.  Člani društva  so prejeli vabilo za zbor članov. Ostalo 

gradivo za zbor članov so imeli na vpogled na sedežu društva.  

Zbor članov  je potekal po predloženem in dopolnjenem dnevnem redu, katerega so člani 

sprejeli. Člani društva so potrdili delovno predsedstvo, verifikacijsko komisijo; dva overovatelja 

zapisnika in zapisnikarja. 

Podali in potrdili so poročila za leto 2014 (poročilo o delu društva, letno poročilo – poslovno 

poročilo,  poročilo nadzornega odbora in poročilo častnega razsodišča). Verifikacijska komisija 

je poročala, da je bilo prisotnih na zboru članov 63 rednih članov in 7 podpornih članov (lista 

prisotnosti na katero so se člani podpisovali). 

Prihodkov je imelo DI Koper v višini 17.035,00€;  odhodkov pa v višini 17.036,00. 

Razmere v društvu so  bile takšne, da je odstopila predsednica društva ga. Anita Benko in 3 člani 

IO. Vprašal me je član društva in vodja sekcije za šport, zakaj niso obveščeni glede tekmovanj 

na OT, ki jih organizira ZDIS. Odgovoril sem mu, da se verjetno DI Koper ni prijavilo, da bi 

letos tekmoval v športih, ki jih organizira ZDIS (območna tekmovanja). Povedal sem mu, da se 

naj izvoljena nova predsednica pozanima pri DI Vrhnika oz. na ZDIS, katere športne panoge je 

DI Koper prijavilo.  

Predstavljen je bil tudi program dela in finančni plan  DI Koper za leto 2015. Program dela in 

finančni plan DI Koper za leto 2015 je bil soglasno sprejet.  

Imeli so razrešnico predsednice društva ga. Anite Benko in 3 članov IO, ki so odstopili s 

funkcije. Izvedli so javne nadomestne volitve. 

Izvedli so nadomestne volitve za predsednico društva, katero so potrdili in soglasno sprejeli ga. 

Ingrid Brodnik, ter za 3 člane IO, katere so soglasno potrdili.  

Na kratko sem nagovoril prisotne, zahvalil sem se DI in njihovim prostovoljcem za opravljeno 

dela v korist invalidov in jim zaželel še uspešno delo v naprej. Povedal sem jim, kaj so posebni 

socialni programi in kdo jih lahko izvaja in kako morajo biti vodeni PSP.  

Zveza delovnih invalidov Slovenije aktivno sodeluje pri pripravi zakonodaje, dali smo pobudo 

za sodelovanje in spremembo pri seznamu TO; pobudo za spremembo in dopolnitev Zakona o 

lastninskem preoblikovanju Loterije Slovenije, ki bi odpravil ustavno nedopustno omejevanje 

članstva v Svetu FIHO zastopnikom ali odgovornim osebam prejemnic FIHO sredstev; na 

začetku leta smo prejeli uspešno rešeno ustavno pobudo NSIOS, katere član je ZDIS - ustavno 

sodišče je v tožbi zoper Republiko Slovenijo prepoznalo neustavnost Zakona o volitvah v DZ 

RS. Ustavno sodišče je državi naložilo, da v 2 letih odpravi ustavno neskladje v zakonodaji, 

volišča morajo biti dostopna invalidom takoj. 

Po končanem zboru članov je bil čas namenjen razgovorom prisotnih in druženju.  

 

Drago Novak, predsednik ZDIS 

 

Odhod iz Velenja: 09.00 

Prihod v Velenje:  22.30 

Osebni avto:  553 km 

 
 


